
Protokoll Styrelsemöte Järavallsvägens samfällighetsförening 

 
Tid;   11 oktober 2016 

Plats; Sven Gunnarsson/60 

 

Närvarande   Sven Gunnarsson, ordförande  

 

Nils Kullendorff, kassör 

Henrik Jönsson, sekreterare  

Maud Carrander 

Magnus Isaksson 

     Anna Idorn 

   Geoffrey Smith 

  

    

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat 

 

2. Dagordningen godkändes 

 

3. Ekonomi. Genomgång av den finansiella ställningen. 

 

Enbart småutgifter sedan senaste styrelsemötet. Utgifter i samband med torgdag, el 

samt försäkringar. Cirka 210 000 i samfällighetens kassa. Diskussion kring en extra 

avsättning till torgen vid en snöfri vinter. 

 

4. Genomgång av torgdagen på hösten 

  

Torgdagen fungerade bra och det var god uppslutning. Styrelsen kommer att sätta ihop 

ett välkomstbrev till nyinflyttade så att de får reda på vilket som är deras 

ansvarsområde. 

  

5. Genomgång av underlag för upphandling av klippning av häckar på torgen. Beslut om 

hur vi bäst går vidare vid upphandling samt hur vi presenterar förslaget på stämman. 

 

Sven och Geoffrey har gått igenom vilka häckar som behöver klippas. Anbud kommer 

att tas in från ett antal olika företag till nästa styrelsemöte. Geoffrey och Sven kommer 

att ansvara för detta. 

 

6.  Andra punkter 

 

 Sven kommer att ta in anbud för snöröjning av området till nästa styrelsemöte. 

 

Diskussion kring hur vi breddar samt utökar parkeringsplatserna i området. Förslag på 

att flytta utställningsplatsen för soptunnorna på parkeringen. Höra med Suez om det 

går bra samt med kommunen om föreningen kan ta bort ”refugen” på parkeringen. 

 

Inför årsstämman ska valberedningen kontaktas för att meddela vilka i styrelsen som 

kommer att avgå. Henrik fick i uppdrag att kontakta valberedningen och informera om 

detta. 

 

Nästa styrelsemöte 29/11 

 



 

7. Mötet avslutades 

 

 

 

 

 

Henrik Jönsson    Sven Gunnarsson 

Sekreterare     ordförande 

 

 

 


